

基督教宣道會錦綉幼兒學校通告(第 20/21-3 號)

有關幼小班收取學費安排

敬啟者：

有關 2021 至 2022 年度幼小班班學費請於 9 月 1 日至 5 日在 E 座校務處繳交。

另學校於 2021 至 2022 年度起全面使用自動轉賬方式繳付相關費用，請家長於 9 月

10 日前填妥”與受款人的同意書/申請表”並交回校務處。於 10 月未能完成自動轉賬

則用現金於 10 月 2 日至 6 日在 E 座校務處繳交。有關學費收費證明書已張貼在校

內佈告欄以供家長參考。以上各項，敬希垂注。

(一) 有關收取每月學費：

班制	每月學費	繳付期	繳付方法
半日班	\$3030	由 2021 年 9 月至 2022 年 7 月 (共 11 期)	1. 採用自動轉賬方式繳付(於每月第 2 個工作天在銀行戶口內扣除)，敬請於每月第 1 個工作天將費用存入貴戶口內

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2021 年 9 月 1 日

C. & M.A. Fairview Park Nursery School Notice (20/21-3)
Matters about tuition fees of Nursery School

9th October,2020

Dear Parents :

Please pay the tuition fees for the N classes from 2021 to 2022 at the school office in Block E from 1st to 5th September. In addition, the school will fully use the automatic transfer method to pay related fees from 2021 to 2022. Parents are requested to complete the "Agreement/Application from with Creditor" before 10th September and return it to the school office. If you fail to complete the automatic transfer in October, you should pay in cash at the school office in Block E from 2nd to 6th October. The relevant tuition fee certificate has been posted on the school bulletin board for parents' reference.

Class	Fees	Payment period	Payment method
Half-Day class	\$3030	From September 2021 to July 2022 (11 issues in total)	Pay by automatic transfer (Deducted from the bank account on the second working day of each month), please deposit the fee into your account on the first working day of each month

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal